
Obec jimlín
Zastupitelstvo Obce jimlín jimlín, 30.1.2019

Zápis z 4. veřejného zasedání zastupitelstva Obce Jimlín
konaného dne 30.1.2019 od 18.00 hod

na Obecním úřadě v Jimlíně Č.p. 7

Přítomno:
Omluven:
Zasedání bylo zahájeno:
Zapisovatelka:

8 zastupitelů dle prezenční listiny
Mgr. jan Krtička
18.00 hod
Ing. Gabriela Šilínková

l. Určení ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu
3. ,,Revitalizace rybníků Jimlín, Zeměchy" - žádost o dotaci
4. ,,Revitalizace místních komunikací - Jimlín část A - administrace veřejné zakázky"

— smlouva o dílo
5. Spolupráce s Městem Louny na úseku přestupků — veřejnoprávní smlouva
6. Opětovné zprovoznění prodejny Jimlín - žádost o finanční podporu
7. Žádosti o finanČní podporu

· Festival SOUZNĚNÍ - Aragonit z.s. Cheb,
8. ŠKOLA - majetek obce, který užívá ZŠ a MŠ Zeměchy - dodatek zřizovací listiny -

smlouva o výpůjčce majetku
9. ROZPOČET obce

· Rozpočtové opatření Č. 1/2019
· revokace usn. č. 118/1/2018

10. InformaČní blok starosty obce
11. Diskuse

4. veřejné zasedání zastupitelstva Obce Jimlín bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou obce.

1. Určeni ověřovatelů zápisu

Starosta navrhl ověřovatele zápisu ze 4. veřejného zasedání zastupitelstva Obce jimlín Ing.
janu Mikovcovou a jaroslava Krejčíka. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům a
přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.

1vF\vnn umvc:jclvl.

Zastupitelstvo Obce Jimlín schvaluje ověřovatele zápisu ze 4. zasedání l
zastupitelstva Obce jimlín Ing. Janu Mikovcovou a jaroslava Krejčíka.

l Č.USNESENĹ ' . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV :
i HLASOVANI: , ,1/4/2019 8 O O schváleno

i t
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2. Schválení programu

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.
žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:
i Zastupitelstvo Obce Jimlín schvaluje program 4. Zasedání zastupitelstva Obce Jimlín.
' Č.USNESENĹ . . PRO PROTI ZDRŽELSE STAV

HLASOVANI:
2/4/2019 8 O O schváleno

3. ,,Revitalizace rybníků Jimlín, Zeměchy" - žádost o dotaci

žádost o dotaci byla připravena společnostI GrantEX. Vše již bylo schváleno, ale v usneseni
zastupitelstva je uvedena neaktuální informace o přijímánÍ žádosti, proto je nutné přijmout
nové usnesení.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.
vežádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín schvaluje podání žádosti o dotaci na akci ,, Rekonstrukce a
odbahněni umělé požární nádrže v Obci Jimlín (rybník p.č. 342/1) a Rekonstrukce a
odbahnění umělé požární nádrže v Obci Zeměchy (rybník na návsi p.č. 67)" z dotačního
programu Ministerstva Zemědělství č. 129 290 ,,Podpora opatření na drobných
vodních tocích a malých vodních nádržích" včetně spoluúčasti obce na financováni
těchto akci.
Č.USNESENĹ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI:
3/4/2019 8 O O schváleno

4. ,,Revitalizace místních komunikací - Jimlín Část A - administrace veřejné
zakázky" - smlouva o dílo

Na předešlých zasedáních zastupitelstva již bylo prezentováno, které firmy jsme oslovili.
Do konce terminu pro podáni nabídek byly doručeny nabídky těchto uchazečů:
Sociálně-právnI institut, s.r.o
PP Projekty s.r.o.
MV management s.r.o.
Forad Consult, s.r.o.
Nabídky všech výše uvedených uchazečů byly vyhodnoceny z hlediska splněni požadovaných
referenci dle ČI. 3 výzvy a nejnižší nabídkové ceny (administrace dotace nad 500 tis. KČ).
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. . cena . W ,uchazeč požadovane cena . . provize konečnereference žádost admln/str· % hodnoceni
žádosti

1 Sociálně právní institut, s.r.o. 3 5000 25000 5,00 2
2 pp projekty s.r.o. 3 12 500 30000 7,00 4
3 , MV management s.r.o. 3 . 20000 20000 1,80 1

4 Forad Consult, s.r.o. 3 10 000 35 000 6,50 3

Na základě hodnotÍcÍch kritérii byla jako nejvýhodnější vyhodnocena nabídka uchazeče
V

MV management s.r.o., lC: 045 20 386, se sídlem U Flóry 3278, 438 01 Zatec.
V rámci této veřejné zakázky malého rozsahu bude realizována oprava místních
komunikaci téměř v celém Jimlínku.
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.
žádné stanovisko sděleno nebylo.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín

1. bere na vědomí výběr nejvhodnější nabídky v rámci výběrového řízenI na veřejnou
zakázku malého rozsahu ,,Revitalizace mIstních komunikaci -jimlín část A - administrace
veřejné zakázky", kterou podala společnost MV management s.r.o., lC: 045 20 386, se
sídlem U Flóry 3278, 438 01Zatec,

2. pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o dílo se společností MV management s.r.o.,
lČ: 045 20 386, se sídlem U Flóry 3278, 438 01Žatec (příloha zápisu č. 3).

Č.USNESENĹ . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
HLASOVANÍ:

5/4/2019 8 O O schváleno

5. Spolupráce s Městem Louny na úseku přestupků - veřejnoprávni smlouva

Obec na úseku přestupků spolupracovala do r. 2016 s městem Louny. Původní VPS
č. 4/2010/OS/P (včetně dodatku č. 1 ze dne 31.05.2015) uzavřená mezi obcí jimlín a městem
Louny byla vypovězena obcijimhn (viz příloha) dne 02.12.2016.

Předseda komise musí mít ze zákona právnické vzděláni nebo zvláštni odbornou způsobilost
pro projednáváni přestupků, proto obec musí nadále spolupracovat s externistou a náklady
na úhradu těchto služeb, interní mzdové náklady zaměstnance obce a starosty, vC. časové
zátěže se zcela vyrovnají úhradě nákladů za projednaný přestupek MěÚ Louny, který činní

2.000,- KČ. Nehledě na možnost podjatosti v některých případech. Uzavřeni veřejnoprávní
smlouvy se jeví jako nejideálnějšI způsob, jak přenést kompetence malé obce jinam a ulehčit
již tak rozsáhlé administrativě, kterou obec musí zajišťovat.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.
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Mikovcová: kromě skokového navýšenlceny z 500 KČ na 2000 Kč za projednaný přestupek obec
neměla možnost získat informaci o tom jaké přestupky jsou projednávány v Lounech, spis o
přestupku posílá policie Postoloprty přímo do Loun a obci přijde jen faktura s počtem
projednaných přestupků, to byl také jeden z důvodů, proč jsme vytvořili vlastni přestupkovou
komisi.
Předložená veřejnoprávnlsm/ouva by se měla schvalovat v letošním roce, přičemž se odkazuje
na dodatek smlouvy z r. 2015. zřejmě nebude aktuální mohli byste ověřit obsah předkládané
smlouvy?
Svoboda: zajistím a než podepíšu smlouvu navrženou MěÚ Louny, pošlu ji zastupitelům ke
kontrole.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín

1. schvaluje spolupráci s Městem Louny při výkonu přenesené působnosti svěřené orgánům obci
§ 53 odst. 1 a § 55 zákona č. 200/1990 Sb., o přestupcích, ve znění pozdějších předpisů na úseku
přestupkového řízeni,

2. pověřuje starostu obce k podpisu veřejnoprávní smlouvy (příloha zápisu č. 4).

Č.USNESENĹ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
HLASOVANI:

6 /4/2019 8 O O Schváleno

6. Opětovné zprovoznění prodejny Jimlín - žádost o finanční podporu

Pan Tran, Van Vu ukončil provoz prodejny vjimlině mezi svátky a začal podnikat v Bílině.
Provozovatel prodejny ukončil její provoz z ekonomických důvodů a neefektivnosti provozu.
Občané ji využívali z větší míry jen pro nákup pečiva. Pan Tran, Van Vu by byl ochoten
obchůdek otevřít, pokud by mu obec poskytla finanční příspěvek na provoz. Příkladem uvedl
město Postoloprty, které údajně mÍstnÍm vietnamským obchodníkům tímto způsobem
pomáhá. Bylo však zjištěno, že jde o nepravdivou informaci.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Brabec: budeme se tímto problémem i nadále zabývat. je tu i varianta pojízdné prodejny.
Ne/lblse mi požadavky pana Tran, Van Vu vzhledem k tomu, jak prodejnu vedl.
Svoboda: pokusíme se najít i jiná možná řešenL
Mikovcová: měla jsem kontakt na paní Prysto/ukovou, která má sklad v Touchovicích
a provozuje pojízdnou prodejnu. Pokusím se ho dohledat, abyste se s ni mohli domluvit na
případné spolupráci. POZN: do konce zasedání předala pani Mikovcová telefonický kontakt.

4



NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce Jimlín schvaluje poskytnuti dotace na provoz prodejny v jimlíně panu Tran, Van
Vu.
Č.USNESENÍ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI:
7 /4/2019 O 8 O neschváleno

7. Žádost o finanční podporu - Aragonit z.s. Cheb (příloha zápisu č. 5)

Spolek Aragonit požádal o finanční příspěvek na jubilejnI xx. ročník festivalu zdravotně
postižených souznění, který proběhne e dnech 20. a 21. září 2019 v Karlových Varech,
Františkových Lázních a Chebu.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Mikovcová: žádají každoročně, pro nás je festival těžko dostupný vzhledem k dojezdové
vzdálenosti.

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín schvaluje poskytnuti finančního příspěvku spolku Aragonit z.s. na
jubilejni xx. ročník festivalu zdravotně postižených souznění

Č.USNESENĹ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
HLASOVANI:

8 /4/2019 O 8 O neschváleno

8. ŠKOLA - majetek obce, který užívá ZŠ a MŠ Zeměchy - Smlouva o výpůjčce

Platná Zřizovací listina PO z r. 2009 vymezuje majetek ve vlastnictví zřizovatele předaný PO
k hospodaření, což je varianta, kdy podle §27 zákon č. 250/2000 Sb. je stále ve vlastnictví
obce, ale podle § 28 ZoÚ jej po vede ve vlastním účetnictví a odepisuje. Tento majetek

zřizovatel nesleduje v žádné další evidenci, nevede jej v rozvaze, ale podle vyhlášky č.
410/2009 Sb. v podrozvaze na účtu č. 909.

Obec však vede nemovitý majetek PO rozvahově a odepisuje ho, což neodpovídá určené
formě hospodaření s nemovitým majetkem dané výše uvedenou zřizovací listinou. Z toho
důvodu se tato nesrovnalost musí napravit formou předáni nemovitého majetku obce PO
formou výpůjčky.

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.

Mikovcová: vzhledem ke změně legislativy jsme měnili i formu předáni nemovitého majetku
příspěvkové organizaci.
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NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín schvaluje Smlouvu o výpůjčce mezi Obcí jimlín a příspěvkovou
organizaci Obce Jimlín - Základni školou a Mateřskou školou Zeměchy, okres Louny, v textu
dle předloženého návrhu (příloha zápisu č. 6) a pověřuje starostu obce k jejímu podpisu.
Předmětem smlouvy je výpůjčka nemovitého majetku obce.
Č.USNESENĹ . . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI: - ,
9 /4/2019 8 O O schváleno i

9. Rozpočet
· rozpočtové opatření č. 1/2019
· revokace usn. č. 118/1/2018

Rozpočtové opatření č. 1/2019 (příloha zápisu č. 7) vyvolané vypořádáním transferů
poskytnutých Ústeckým krajem. Vratka byla uhrazena, přičemž z důvodu vypořádání až v r.

2019 rozpočet schválený na r. 2019 tak vysokou vratku nezohledňoval. V dohledné době
očekáváme dotaci ve výši 1 mil. KČ, která se opět bude muset zapojit do rozpočtu formou
rozpoČtového opatřeni.

Z tohoto důvodu opětovně předkládáme ZO materiál k převodu kompetence starosty obce
k prováděni rozpočtových opatřeni rozpočtu v případech, kdy musí být finance z rozpočtu
obce uhrazeny, příp. přijaty, aniž by je stávajÍcÍ rozpočet zohledňoval, přičemž obec musí
postupovat dle § 16 zák. 250/2000 Sb., zákon o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů:

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.
Žádné stanovisko sděleno nebylo.

T

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce jimlín schvaluje rozpočtové opatřeni č. 1/2019.

Č.USNESENĹ . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV
HLASOVANÍ: ' .

10 /4/2019 8 O O schvaleno

NÁVRH USNESENÍ:

Zastupitelstvo Obce Jimlín revokuje usnesení č. 118/1/2018 a schvaluje kompetenci
starosty k provádění změn schválených rozpočtů v následujíchn rozsahu:

Navýšení závazného ukazatele do výše 250 000,- Kč v období mezi jednotlivými zasedáními
zastupitelstva. Navýšeni závazného ukazatele musí být v případě výdajové stránky rozpočtu l
financováno snížením jiného závazného ukazatele na výdajové straně rozpočtu, nebo
zapojením financováni (položka 8115), nebo odůvodněným zvýšením příjmů.
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Zapojení účelově přidělených finančních prostředků z veřejných rozpočtů (dotace,
příspěvky, finanční dary a jiné transfery) a jejich vypořádání.

Schvalování výdajů v případě havárii nebo stavu nouze, k odvrácení možných škod, když
včasné provedeni úhrady je vázáno penalizaci a dopady penalizace mohou výrazně překročit
výrazná rizika z neoprávněné úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a
dohledů a další nutné výdaje, kdy schválení rozpočtového opatření je nezbytné a má jen
formálni charakter a výdaj musí být realizován.

Tato pravomoc se nevztahuje na závazné ukazatele ,,příspěvky na provoz" zřízené
příspěvkové organizaci a vztahům k ostatním příjemcům transferů z rozpočtu obce.

Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci o každém rozpočtovém opatřeni
provedeném v kompetenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva konaném po i
schváleni rozpočtového opatřeni starostou.
Č.USNESENĹ , . PRO PROTI ZDRŽEL SE STAV

HLASOVANI:l 11 /4/2018 4 1 3 neschváleno

Proti: Mikovcová
Zdrželi se: Brabec, Bakosová, Baborová

10. Informační blok starosty obce

Svoboda: pan Vochomůrka si podal žádost na obec o odkoupeni pozemku za jeho zahradou,
(příloha zápisu č. 8), který mu dlouhodobě pronajímáme. Vžádosti uvedl p.č. 126/6, který však
není pouze před jeho nemovitosti; ale zasahuje i před nemovitost sousedů p. Kašpara
a p. Kováčové. Část by se musela oddělit GP. Navrhuji, abychom mu pozemek i nadále
pronajímali, pokud možno za stejných podmínek.
Brabec: za jaké ceny budeme prodávat a kupovat pozemky v obci.
Svoboda: podle znaleckých posudků, které necháme zpracovat a uhradíje žadatel.
Svitek: je to špatně, odhady můžou být různé.
Grund: necháme si udělat náš odhad.
Orinčáková: odhad by si měla udělat obec.
Svoboda: předpokládám, že obec nebude prodávat nemovitý majetek vůbec.

Minulé zastupitelstvo obce nechalo vypracovat studii komunikací pana Kouckého, která řeší
komplexní novou výstavbu vjimh'nku s celkovými náklady stavby 41,825 mil. KČ. je to
nerealizovatelné řešení vzhledem k finančním možnostem obce. Přílohou zápisu z tohoto
zastupitelstva obce je rozbor nákladů na navrhované komunikace a napojeni' na dešťovou
kanalizaci (př//oha zápisu č. 9). Z tohoto rozboru je patrné, že opravy komunikaci ve studii
Kouckého stoji 19,3 mil. KČ. Dle našeho projektu opravy stejných komunikací stoji 6 mil. KČ.
Zároveň jsme projekt podali s žádosti o dotaci z MMR, kde můžeme získat až 5 mil. KČ a
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z Programu obnovy venkova Ústeckého kraje, kde můžeme získat až 350 tis. KČ na komunikaci

2jc. Oproti studii Kouckého naše oprava nezahrnuje pouze komunikaci od křižovatky
k obchodu, kdeje nutné dořešit majetkoprávní vypořádánls občany. Ve studii také neodpovídá
navrhovaná šířka chodníků požadavkům normy. Náš projekt respektuje normu včetně dalších
návaznostL

Navrhovaná oprava dešťové kanalizace pro napojeni' svodů ze střech je ve studii Kouckého
řešena za 7,4 mil. KČ. Dle našeho projektu dešťovou kanalizaci vyčistíme, uděláme kamerové
zkoušky a pokud bude potřeba, tak ji opravíme. Umožnime všem občanům, aby se na ní
připojili.

SvItek: počítá se se zatravňovac/mi pásy?
Svoboda: určitě. Počítá se s drenáží tak, aby bylo umožněno vsakování.
Svitek: nebudou mít občané problém s vlhkostí zdiva ?
Grund: bude to stejné jak v současnosti.
Mikovcová: v jimlíně je část, kde dešťová kanalizace není vůbec.
Svoboda: to vyřešíme. Do konce března budeme mít zmapovanou situaci ohledně dešťové
kanalizace. Do začátku července bychom měli mít územní rozhodnutí pro plynofikaci. Následně
celé léto na realizaci plynofikace a oprav dešťové kanalizace.
Svítek: kam se dešťovka svede? Byl udělaný svod z jimh'nka do Zeměch u rybníka, kde je to
v dnešní době ucpané.
Svoboda: mám informace, že občanům vjimh'nku dešťovka funguje. Bez problémů odtéká.
Brabec: případné problémy odhalí kamerové zkoušky.
Svítek: na to je těch 6 mil?
Svoboda: to je rozpočet na opravu komunikaci v jimh'nku. Opravy zahrnuji obrubníky, dvojitý
asfalt, ne opravy chodníků, dešťové kanalizace a osvětlenL Zatím nemáme představu, co bude
stát oprava dešťové kanalizace.
Krš: kdo bude financovat napojení na dešťovou kanalizaci?
Svoboda: vlastník objektu.
Svoboda: dám slovo předsedovi kontrolního výboru, který hodnotil plněni usneseni

Krejčík: kontrolní výbor provedl kontrolu plnění usnesení z 1.,2. a 3. zasedání zastupitelstva
obce Jimlín. Všechna usneseni byla splněna až na usnesení č. 125/1/2018 o pronájmu části
p.č. 886/1 panu Hégrovi, který doposud obecní úřad ve věci podpisu nájemní smlouvy
nekontaktoval.

Svoboda: ozval se pan Beneš, který vyžaduje zrušeni parkovacích mist před jeho pozemkem
v Zeměchách. Nedostane se k vjezdu do garáže. Chce zrušit tři parkovací místa. Poskytl nám 2
měsíce, abychom to vyřešili.
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Baborová: nebude zakládat spolek, protože je to administrativně náročné. S divadelní činností
bude pokračovat pod záštitou Sokola.
Svoboda: nevidím v tom žádný problém, pokud s tlm Sokol souhlasí.

Mikovcová: jak pokračuje jednán/s Drážním úřadem ve věci vydán/rozhodnut/ oh/ášen/stavby
vybudováni přechodu pro pěší přes koleje v Zeměchách?
Svoboda: Drážní úřad nás doposud v této věci nekontaktoval. Budeme je urgovat. Se s SŽDC
v současné době jednáme ohledně bezúplatného převodu pozemků pod komunikacemi
v jimlíně i v Zeměchách.

Mikovcová: objednávala jsem jenom modré vánoční řetězy a viděla jsem jen jeden. Mohli
byste je reklamovat? Původně měly být všechny modré. Chtěla bych bílé vyměnit za modré.
Grund: přišly 2 bílé a 1 modrý řetěz. Doobjednáme je a bílé dáme do školky.

Mikovcová: včera se opravovalo osvětleni je hlášená b/ikaj/cl lampa u Kamila Valeše. Proč se
neopravila ?
Grund: pan Gutt/ebet tam několikrát byl a lampa normálně svítila.
Mikovcová: nesvltl: zhasíná, je potřeba ji opravit.
Grund: když pan Guttlebet najde závadu, tak ji opravL Včera ji normálně rozsvÍt/"Í) proto nebylo
co opravovat.
Mikovcová: bliká už dlouho. je nahlášená lampa u p. Ko/čavi proti dětskému hřišti?
Grund: zatím tuto závadu nikdo nehlásil.

Mikovcová: řeší se oprava solární lampy?
Grund: je to čínský výrobek a p. Gutt/ebet ji odmítá opravit.
Mikovcová: v šanonu veřejné osvětlení jsou založeny doklady k záruce, tam je kontakt na
firmu, která je dodávala, tak třeba by mohla poradit kde objednat akumulátor.
Svoboda: v té ulici uděláme normální osvět/eni je to na soukromém pozemku a mám avízo, že
p. David dá souhlas k realizaci osvětlení.
Svítek: nebude problém se zemědělskou technikou ?
Brabec: to ošetříme.

Mikovcová: kdy se bude konat masopust?
Svoboda: masopust se koná v sobotu 16.3., v neděli 17.3. se koná dětský karneval.
Orinčáková: závěr masopustu bude na hřišti? Nebo u Svobodů? Několikrát jsem se na to
dotazovala sokolů a nebylo mi odpovězeno.
Mikovcová: za pani Svobodovou mohu říci, že jí nebude líto, že to nebude letos u nich.
Svoboda: protože nám Sokol doposud neodpověděl, dal jsem úkol panu Martáškovj aby vše
připravil na dětském hřišti vC. opékáni buřtů.
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Bakosová: pan veselý pracuje pro obec? Řeší chodníky v naší ulici.
Svoboda: nepracuje.

Grund: ptala se mně paní Votavová, v jakém stavu je převod jejich nemovitostí, a co bývalé
starostce vlastně v této záležitosti podepisovala?
Mikovcová: vlastníci podepisovali plnou moc pro zastupováni v řlzenl o vydáni souhlasu
s dělením pozemků. Zatím je podána žádost o souhrnné stanovisko na stavebním úřadu
oddělení územního p/ánováni Do odsouhlasení geometrických plánů stavebním úřadem nelze
uzavřít smlouvy.

ll.Závěr

Starosta ukončil zasedání Zastupitelstva obce Jimlín v 19.22 hod.
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PŘÍLOHY ZÁPISU:

l. Prezenční listina zastupitelů
2. Prezenční listina hostů
3. Návrh SoD se společností MV management s.r.o.
4. Návrh veřejnoprávní smlouvy s Městem Louny
5. Žádost o finanční podporu - Aragonit z.s.
6. Smlouva o výpůjčce
7. Rozpočtové opatřeni č. 1/2019
8. Žádost p. Vochomůrky o odprodej pozemku p.č. 126/6 k.ú. Jimlín
9. Shrnuti studie Kouckého

Zápis byl vyhotoven dne 30.1.2019

Zapisovatel:

Ověřovatelé:

Ing. Gabriela Šilínková

Ing. Mikovcová Jana

Krejčík Jaroslav

Ing. Vladimir Svoboda
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Starosta:
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